
 
 
 
 
  VRAGEN 
 
door de leden van de raad gesteld overeenkomstig artikel 38 van het Reglement van 
Orde voor de vergaderingen van de raad van de gemeente Groningen. 
 
2010 – Nr. 14. 
 
VRAGEN van de VVD van mevrouw B.G. de Boer en de heer J.M. van Keulen 
betreffende logiesbelasting. 
(Binnengekomen: 22 januari 2010.) 
 
 
De VVD heeft in de raadsvergadering van december 2009 tegen de verhoging van de 
logiesbelasting gestemd. Wij maken ons zorgen over de hoogte van dit tarief, dat maar 
liefst 10% gestegen is dit jaar. Dat is fors. Tijdens de behandeling van dit voorstel 
betoogde de wethouder van financiën dat deze verhoging, die driejaarlijks plaatsvindt, 
is afgestemd met de horecaondernemers en dat als die verhoging niet plaats zou 
vinden, dit neer zou komen op een verlaging van de logiesbelasting. Hoewel wij 
eenvoudige liberalen die laatste redenatie niet geheel konden volgen (als je iets niet 
verhoogt, dan verlaag je het dus?), vonden wij de verwijzing naar de gemaakte 
afspraken toch opvallend.  
 
Op zijn minst suggereerde de wethouder dat door een vorig college met de 
ondernemers afspraken zijn gemaakt over de hoogte van de tarieven. Dat leek ons 
sterk, aangezien het toch de gemeenteraad is die de hoogte van de tarieven bepaalt. 
 
Recente berichten in de media bevestigen het beeld dat niet echt duidelijk is welke 
afspraken er nu wel en niet zijn gemaakt tussen gemeente en horecaondernemers. 
 
Dat brengt ons tot de volgende vragen. 
 
1. Welke afspraken zijn er gemaakt tussen de gemeente en de horecaondernemers? 
2. Zijn deze afspraken schriftelijk bevestigd? Zo ja, graag een afschrift. 
3. Hoe verklaart het college het misverstand dat is ontstaan naar aanleiding van de al 

dan niet gemaakte afspraken? En hoe denkt het dit misverstand op te gaan lossen? 
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Het college beantwoordt de vragen als volgt: 
 

Groningen, 9 maart 2010. 
 
Inleiding. 
In Groningen passen we de belastingtarieven jaarlijks aan, aan de verwachte loon- en 
prijsontwikkelingen. Bij de logiesbelasting maken we een uitzondering. Al vanaf 
2001 passen we de tarieven niet jaarlijks maar driejaarlijks aan. Dat doen we op basis 
van een nacalculatie. Daarmee geven we gehoor aan een wens van de onder-nemers in 
de hotelbranche die ten tijde van de invoering van de logiesbelasting hebben gevraagd 
om ronde bedragen en stabiliteit in de tarieven.  
 
In 2001 hebben we de raad voorgesteld het tarief van de logiesbelasting steeds voor 
een periode van drie jaar vast te stellen en daarbij ronde bedragen te hanteren. De raad 
heeft destijds ingestemd met dit voorstel. Met uitzondering van een tussentijdse 
verhoging van het tarief in 2007 ten behoeve van de exploitatie van het Groninger 
Museum is vanaf 2001 sprake van een bestendige lijn. De tariefbesluiten zijn steeds in 
december genomen en steeds ook zijn de ondernemers in de hotelbranche in december 
geïnformeerd over de tariefverhoging.  
 
Ten aanzien van de vragen: 
1. en 2. We hebben in 2001 gehoor gegeven aan de wens van de hotelsector naar 

ronde bedragen en stabiliteit in de tarieven door de raad voor te stellen de 
logiesbelasting steeds voor een periode van drie jaar vast te stellen en daarbij 
ronde bedragen te hanteren. Hierover zijn geen schriftelijke afspraken met de 
hotelsector gemaakt. 

3. Wij hebben hiervoor geen verklaring. In een brief aan het Hotel Overleg 
hebben wij toegezegd om de raad voortaan een jaar eerder voor de aanpassing 
van het tarief voor de logiesbelasting aan te bieden. Dit betekent dat we de 
raad voorstellen in november 2011 een besluit te nemen over het tarief 
logiesbelasting 2013. 

 


